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Spiro Kostof (1936-1991) was a professor of Architectural History at the University of
California at Berkley, and also taught at M.I.T., and at Yale, Columbia, and Rice
universities. His many books include The Architect: Chapters in The History of the
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Profession (1977) and A History of Architecture: Settings and Rituals (1985), now a
standard text. He edited America by Design (1987), the companion to a five-part
television series that he presented. Kostof also published The City Shaped with
Bulfinch Press in 1991.
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书评

“本书的主要目的是不依赖任何先入为主的城市行为理论，对城市景观的物质要素进行
叙述和分析。历史告诉我们，相同的城市形式不一定传达相同或相似的人的意图，反过
来，相同或相似的政治社会秩序，也不一定导致相同的设计布局。自始至终，我选择从
事物的本身出发去寻找它的意义...  

-----------------------------
在中国，城市研究作为文化研究的一部分，现代以来一直为学者所重，以前有李欧梵，
现在有罗岗等，颇有成绩。
作为一位建筑史家，斯皮罗・科斯托夫对城市的研究重点当然不是形式方面的，而是从
历史与文化的交错关系中去寻求城市生成的意义，书中颇多史料，并无什么“隔”，也
...  
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